
 

 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку 

 

24 липня 2023 року                              м. Полтава                                       № 20 
 

Головуючий: Бєлашов Сергій Володимирович – голова постійної комісії. 
 

Присутні члени постійної комісії: Матюшенко Олексій Володимирович – 

заступник голови постійної комісії, Мірошніченко Людмила Вікторівна – 

заступник голови постійної комісії, Копотун Костянтин Іванович – секретар 

постійної комісії, Устименко Юлія Сергіївна.  
 

Відсутні члени постійної комісії: Говоренко Володимир Олександрович – 

заступник голови постійної комісії.  
 

Склад постійної комісії – 6 осіб. Присутні – 5 осіб. Засідання є правомочним. 
 

Запрошені та присутні: 
 

Біленький 

Олександр Юрійович 
 

Бєлоножко 

Олег Вячеславович 
 

В’юн 

Тетяна Василівна 

 
 

Коморна 

Леся Федорівна 
 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

 

 
 

Люмах 

Олексій Олексійович 

 

 

 

 

голова обласної ради 

 
 

заступник голови обласної ради 

 
 

заступник начальника відділу юридичного  

забезпечення виконавчого апарату обласної 

ради 
 

начальник Управління майном обласної ради 

 
 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення  

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 
 

юрист Департаменту будівництва,  

містобудування і архітектури, житлово- 

комунального господарства та енергетики  

Полтавської обласної військової адміністрації 
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Метельська 

Лариса Євгенівна 

 

 

Мягкохліб 

Анатолій Іванович 

 

 

Носенко 

Владислав Володимирович 

 

Олексенко 

Олександр Сергійович 

 

Приймак 

Дмитро Васильович 

 

Процай 

Ігор Анатолійович 

 

Ракочій 

Віталій Миколайович 

 

Рева 

Едуард Васильович 

 

 

 

Синявська 

Тамара Григорівна 

 

Смотрицька 

Людмила Олександрівна 

 

 

Третяк 

Микола Юрійович 

 

Чепурко 

Олексій Григорович 

начальник відділу юридичного  

забезпечення виконавчого апарату обласної 

ради 

 

заступник начальника Служби відновлення та 

розвитку інфраструктури у Полтавській області                    

(у режимі відеоконференції) 

 

Представник Уповноваженого Верховної Ради 

України з прав людини  в Полтавській області 

 

генеральний директор ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» 

 

директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» 

 

 

перший заступник генерального директора 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

 

помічник-консультант депутата обласної ради 

Мірошніченко Л.В. 

 

директор Департаменту будівництва,  

містобудування і архітектури, житлово- 

комунального господарства та енергетики  

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

 

заступник керуючого справами ‒ начальник 

загального відділу виконавчого апарату  

обласної ради, депутат обласної ради 

 

виконувач обов’язків генерального директора  

КП ПОР «Полтававодоканал» 

 

заступник голови обласної ради 

 

Представники засобів масової інформації. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував прийняти його за основу. 
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Порядок денний: 

1. Про розгляд питання «Про встановлення тарифів на теплову енергію, її 

виробництво, транспортування та постачання, послуги з постачання теплової енергії і 

постачання гарячої води, що надаються Обласним комунальним виробничим 

підприємством теплового господарства "Лубнитеплоенерго"». 

2. Про розгляд питання «Про встановлення тарифів на теплову енергію, її 

виробництво, транспортування та постачання, послуги з постачання теплової енергії і 

постачання гарячої води, що надаються Полтавським обласним комунальним 

виробничим підприємством теплового господарства "Полтаватеплоенерго"». 

3. Про розгляд питання «Про приймання-передачу майна у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

4. Про розгляд листів стосовно надання фінансової підтримки ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» в межах Обласної програми фінансової підтримки та 

технічного розвитку підприємств обласної власності в сфері житлово-комунального 

господарства Полтавської області на 2023 – 2025 роки, як внесок до статутного 

капіталу підприємства. 

5. Про розгляд питання «Про приймання-передачу майна у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області із власності Товариства з 

обмеженою відповідальністю "Будівельна компанія «Комбінат виробничих 

підприємств"». 

6. Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення Полтавської обласної 

ради від 30 травня 2023 року № 618 "Про приймання-передачу майна у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області"». 

7. Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення пленарного засідання 

чотирнадцятої позачергової сесії Полтавської обласної ради восьмого скликання від      

26 липня 2022 року № 436». 

8. Про розгляд питання «Про надання дозволу ПОКВПТГ "Полтаватеплоенерго" 

на отримання кредиту у формі невідновлювальної кредитної лінії в                                            

АТ "УКРЕКСІМБАНК"». 

9. Про розгляд Інвестиційної програми ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 2023 – 

2024 року. 

10. Про розгляд Інвестиційної програми ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 

2022 – 2023 роки (зі змінами). 

11. Про розгляд річного плану виробництва, транспортування та постачання 

теплової енергії/надання послуг з постачання теплової енергії та постачання гарячої 

води на плановий період 12 місяців та Інвестиційної програми ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на 2023 – 2024 роки. 

12. Про стан ремонту автомобільних доріг загального користування державного 

значення у 2023 році та сприяння виділенню коштів обласного бюджету на виконання 

ремонтних робіт автомобільних доріг загального користування державного значення 

Полтавської області. 

13. Про розгляд листа щодо діяльності комунальних підприємств, 

підпорядкованих та підзвітних Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики обласної військової 

адміністрації. 
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14. Про хід виконання Обласної програми «Питна вода Полтавщини» на 2022 – 

2026 роки у 2023 році. 

15. Про розгляд питання «Про внесення змін до Програми розвитку та підтримки 

Полтавського обласного комунального підприємства "Аеропорт-Полтава" на 2021 – 

2023 роки». 

16. Різне. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував включити до порядку 

денного засідання постійної комісії питання «Про розгляд листа КП ПОР 

"Полтававодоканал" щодо критичного стану підприємства». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію голови комісії щодо включення питання 

до порядку денного засідання комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував прийняти порядок 

денний в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 

1. Про розгляд питання «Про встановлення тарифів на теплову енергію, її 

виробництво, транспортування та постачання, послуги з постачання теплової енергії і 

постачання гарячої води, що надаються Обласним комунальним виробничим 

підприємством теплового господарства "Лубнитеплоенерго"». 

2. Про розгляд питання «Про встановлення тарифів на теплову енергію, її 

виробництво, транспортування та постачання, послуги з постачання теплової енергії і 

постачання гарячої води, що надаються Полтавським обласним комунальним 

виробничим підприємством теплового господарства "Полтаватеплоенерго"». 

3. Про розгляд питання «Про приймання-передачу майна у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

4. Про розгляд листів стосовно надання фінансової підтримки ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» в межах Обласної програми фінансової підтримки та 

технічного розвитку підприємств обласної власності в сфері житлово-комунального 

господарства Полтавської області на 2023 – 2025 роки, як внесок до статутного 

капіталу підприємства. 

5. Про розгляд питання «Про приймання-передачу майна у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області із власності Товариства з 
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обмеженою відповідальністю "Будівельна компанія «Комбінат виробничих 

підприємств"». 

6. Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення Полтавської обласної 

ради від 30 травня 2023 року № 618 "Про приймання-передачу майна у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області"». 

7. Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення пленарного засідання 

чотирнадцятої позачергової сесії Полтавської обласної ради восьмого скликання від      

26 липня 2022 року № 436». 

8. Про розгляд питання «Про надання дозволу ПОКВПТГ "Полтаватеплоенерго" 

на отримання кредиту у формі невідновлювальної кредитної лінії в                                            

АТ "УКРЕКСІМБАНК"». 

9. Про розгляд Інвестиційної програми ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 2023 – 

2024 року. 

10. Про розгляд Інвестиційної програми ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 

2022 – 2023 роки (зі змінами). 

11. Про розгляд річного плану виробництва, транспортування та постачання 

теплової енергії/надання послуг з постачання теплової енергії та постачання гарячої 

води на плановий період 12 місяців та Інвестиційної програми ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на 2023 – 2024 роки. 

12. Про стан ремонту автомобільних доріг загального користування державного 

значення у 2023 році та сприяння виділенню коштів обласного бюджету на виконання 

ремонтних робіт автомобільних доріг загального користування державного значення 

Полтавської області. 

13. Про розгляд листа щодо діяльності комунальних підприємств, 

підпорядкованих та підзвітних Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики обласної військової 

адміністрації. 

14. Про хід виконання Обласної програми «Питна вода Полтавщини» на 2022 – 

2026 роки у 2023 році. 

15. Про розгляд питання «Про внесення змін до Програми розвитку та підтримки 

Полтавського обласного комунального підприємства "Аеропорт-Полтава" на 2021 – 

2023 роки». 

16. Про розгляд листа КП ПОР "Полтававодоканал" щодо критичного 

стану підприємства». 

17. Різне. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував затвердити 

регламент роботи засідання постійної комісії. 

Для інформації з питань порядку денного – до 10 хв.,  

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв., 

- загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

В обговоренні питань в першу чергу слово надається членам комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, звернувся з проханням до 

присутніх, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання заходів 

безпеки та попередження витоку інформації, що може призвести до обізнаності 

противника про оборонні заходи в області, під час проведення засідання 

постійної комісії утриматись від здійснення фото- та відеозйомок.  

Перед початком розгляду питань порядку денного наголосив, що 

відповідно до Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності у присутніх на засіданні 

постійної комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді 

питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 

самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

 

Перед початком розгляду питань порядку денного голова обласної ради 

Біленький О.Ю. вручив Грамоту Верховної Ради України генеральному директору 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго Олександру Олексенку, за вагомий особистий 

внесок у розвиток і реформування житлово-комунального господарства, 

впровадження ефективних форм господарювання, багаторічну сумлінну працю 

та високий професіоналізм. 

 

Розгляд питань порядку денного: 

 

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про встановлення тарифів на теплову енергію, 

її виробництво, транспортування та постачання, послуги з постачання теплової енергії 

і постачання гарячої води, що надаються Обласним комунальним виробничим 

підприємством теплового господарства "Лубнитеплоенерго"». 

 

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», повідомив про те, 

що відповідно по пункту 2 статті 6 розділу ІІ Закону України «Про житлово-

комунальні послуги» № 2189-VIII від 09.11.2017 ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» 

є виконавцем послуг з постачання теплової енергії та послуг з постачання 

гарячої води.  

ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» застосовує тарифи, встановлені рішенням 

Полтавської обласної ради від 30.09.2022 року № 476 «Про встановлення 

тарифів на теплову енергію, її виробництво, транспортування та постачання, 

послуги з постачання теплової енергії і постачання гарячої води, що надаються 

Обласним комунальним виробничим підприємством теплового господарства 

«Лубнитеплоенерго». 

Встановлені тарифи діють до 30 вересня 2023 року. 

Підпунктом 13 пункту 5 Порядку формування тарифів на теплову енергію 

її виробництво, транспортування та постачання, послуги з постачання теплової 

енергії і постачання гарячої води, затвердженого постановою Кабінету 

Міністрів України від 01.06.2011 року № 869 (далі – Порядок 869) визначено 

плановий період, на який формуються та встановлюються тарифи з 01 жовтня – 

по 30 вересня. 
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Пунктом 98 Порядку 869 передбачено щорічне встановлення тарифів на 

послуги з постачання теплової енергії і постачання гарячої води. 

Відповідно до Закону України «Про особливості регулювання відносин на 

ринку природного газу та у сфері теплопостачання під час дії воєнного стану та 

подальшого відновлення їх функціонування» № 2479-ІХ від 29.07.2022 року, 

протягом дії воєнного стану в Україні та шести місяців після місяця, в якому 

воєнний стан буде припинено або скасовано, забороняється підвищення 

тарифів для всіх категорій споживачів тарифів на теплову енергію (її 

виробництво, транспортування та постачання) і послуги з постачання теплової 

енергії та постачання гарячої води. 

Пунктом 11 Порядку 869 визначено, якщо розмір тарифу не змінюється, то 

відповідні тарифи застосовуються ліцензіатом (суб’єктом господарювання) на 

підставі рішення уповноваженого органу, яким встановлено такі тарифи на 

новий строк. 

Проєктом рішення передбачається залишити тарифи ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» на рівні діючих, враховуючи вимоги Закону України «Про 

особливості регулювання відносин на ринку природного газу та у сфері 

теплопостачання під час дії воєнного стану та подальшого відновлення їх 

функціонування». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо фактичної собівартості 

теплової енергії, її вартості в тарифі та стосовно відшкодування різниці в 

тарифах. 

Чепурко О.Г., заступник голови обласної ради, стосовно заборгованості 

підприємства за природний газ та заборгованості споживачів перед 

підприємством. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо відшкодування                   

підприємству 4% ПДФО Лубенською міською радою. 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, стосовно сплати підприємством ПДФО              

за рік Лубенській територіальній громаді. 

Мірошніченко Л.В., заступник голови постійної комісії, наголосила на 

необхідності головам територіальних громад і споживачам виконувати свої 

зобов’язання перед підприємством. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. 

взяти до відома. 

2. Доручити Обласному комунальному виробничому підприємству 

теплового господарства «Лубнитеплоенерго» розробити відповідний проєкт 

рішення. 
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3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про встановлення тарифів на теплову енергію, її 

виробництво, транспортування та постачання, послуги з постачання теплової енергії і 

постачання гарячої води, що надаються Полтавським обласним комунальним 

виробничим підприємством теплового господарства "Полтаватеплоенерго"». 

 

Процай І.А., перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», зазначив, що враховуючи норми Законів України «Про 

теплопостачання», «Про житлово-комунальні послуги» та Порядку формування 

тарифів на теплову енергію її виробництво, транспортування та постачання, 

послуги з постачання теплової енергії і постачання гарячої води, затвердженого 

постановою Кабінету Міністрів України від 01.06.2011 року № 869,                

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» виконано розрахунок тарифів на плановий 

період з 1 жовтня 2023 року по 30 вересня 2024 року. Заяву з відповідним 

пакетом документів подано до обласної ради 30.06.2023. 

Проєктом рішення передбачається залишити тарифи ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на рівні діючих, враховуючи вимоги Закону України 

«Про особливості регулювання відносин на ринку природного газу та у сфері 

теплопостачання під час дії воєнного стану та подальшого відновлення їх 

функціонування» щодо встановлення мораторію на підвищення тарифів. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно закупівлі підприємством 

генераторів та надання послуг підприємством у м. Кременчук. Запропонував 

підприємству надати інформацію щодо потреби у генераторах. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо застосування 

тарифів до споживачів м. Кременчук та відшкодування підприємству 4% ПДФО 

Кременчуцькою міською радою. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 1, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А. взяти до відома. 

2. Доручити Полтавському обласному комунальному виробничому 

підприємству теплового господарства «Полтаватеплоенерго» розробити 

відповідний проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 
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розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про приймання-передачу майна у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила 

про те, що до обласної ради звернулося ТОВ «БУДІВЕЛЬНА КОМПАНІЯ 

ПРОМПОСТАЧ» щодо передачі в господарське відання, як внесок до розміру 

статутного капіталу ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» новозбудованої теплової 

мережі та модуля нагріву. Управлінням майном обласної ради опрацьовано 

матеріали, які направлені на розгляд постійної комісії.  

Процай І.А., перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», зазначив, що підприємство не заперечує щодо 

прийняття зазначеного майна. 
 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                    

Коморної Л.Ф. та першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд листів стосовно надання фінансової підтримки ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» в межах Обласної програми фінансової підтримки та 

технічного розвитку підприємств обласної власності в сфері житлово-комунального 

господарства Полтавської області на 2023 – 2025 роки, як внесок до статутного 

капіталу підприємства. 

 

Процай І.А., перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», зазначив, що питання поповнення статутного капіталу 

необхідно перенести на розгляд наступного засідання постійної комісії у зв’язку з його 

додатковим опрацюванням. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно встановлення лічильників 

тепла в м. Кременчук. 
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Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо виділення 

коштів Кременчуцькою міською радою. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію першого заступника генерального директора 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» Процая І.А. взяти до відома. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про приймання-передачу майна у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області із власності 

Товариства з обмеженою відповідальністю "Будівельна компанія «Комбінат 

виробничих підприємств"».  

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила 

про те, що до обласної ради звернулося Товариство з обмеженою відповідальністю 

«Будівельна компанія "Комбінат виробничих підприємств"» щодо передачі в 

господарське відання, як внесок до розміру статутного капіталу                                        

КП ПОР «Полтававодоканал» зовнішніх мереж водопостачання та водовідведення. 

Зазначені матеріали опрацьовані і направлені на розгляд постійної комісії. 

Третяк М.Ю., виконувач обов’язків генерального директора                        

КП ПОР «Полтававодоканал», зазначив, що підприємство не заперечує щодо 

прийняття новозбудованого майна. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                    

Коморної Л.Ф. та виконувача обов’язків генерального директора                                 

КП ПОР «Полтававодоканал» Третяка М.Ю. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

6. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення Полтавської 

обласної ради від 30 травня 2023 року № 618 "Про приймання-передачу майна у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області"». 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила 

про те, що при формуванні акту приймання-передачі та опрацюванні 
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документів КП ПОР «Полтававодоканал» виявило технічну помилку в додатку 

до рішення, в якому не зазначена кількість обладнання. Управлінням майном 

обласної ради підготовлено відповідні матеріали. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                    

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення пленарного 

засідання чотирнадцятої позачергової сесії Полтавської обласної ради восьмого 

скликання від 26 липня 2022 року № 436». 

 
Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила 

про те, що внесення змін до рішення врегулює розбіжності у складі об’єкта 
передачі. 

 
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                    

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про надання дозволу ПОКВПТГ 

"Полтаватеплоенерго" на отримання кредиту у формі невідновлювальної 

кредитної лінії в АТ "УКРЕКСІМБАНК"». 
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Процай І.А., перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», повідомив про те, що прийняття рішення дозволить 

підприємству отримати кредит по Державній програмі «Доступні кредити                  

5-7-9%», використання якого дозволить відновити критичну інфраструктуру у                     

м. Кременчук. Строк кредиту – 10 років. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно визначення розміру 

відсоткової ставки не менше 5%. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Копотун К.І., секретар постійної 

комісії, Олексенко О.С., генеральний директор ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго». 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення з урахуванням відсоткової ставки не менше 5% річних. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про розгляд Інвестиційної програми ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 

2023 – 2024 року. 

 

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», повідомив про те, що 

інвестиційна програма підприємства розрахована на плановий період 

тривалістю 12 місяців, на який здійснюється формування тарифів. Обсяг коштів 

на фінансування заходів інвестиційної програми визначається в межах 

амортизаційних відрахувань, нарахованих суб’єктом господарювання за звітний 

період, що передує погодженню інвестиційної програми і складає 1 мільйон   

818 тисяч гривень. 

Інвестиційна програма передбачає оснащення 35 житлових будинків                        

м. Лубни вузлами комерційного обліку послуги з постачання гарячої води із               

67 житлових будинків, які не оснащені вузлами комерційного обліку. Мешканці             

12 житлових будинків вирішили відмовитися від послуги з постачання гарячої 

води. 
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. 

взяти до відома. 

2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради погодити 

Інвестиційну програму ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 2023 – 2024 роки.  

 

10. СЛУХАЛИ: Про розгляд Інвестиційної програми ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на 2022 – 2023 роки (зі змінами). 

 

Процай І.А., перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», повідомив про те, що підприємство надає послуги з 

централізованого опалення та постачання гарячої води 313 тис. мешканців та 

1,92 тис. установ і організацій міст: Полтава, Карлівка, Решетилівка, Кременчук 

та селищ: Машівка та Котельва. Підприємством експлуатується: 92 котельні і 

теплогенераторні, 268,8 км у 2-трубному вимірі теплових мереж, 58 ЦТП, 363 

ІТП. Реалізація теплової енергії становить: населення – 85%, бюджетні 

установи – 9%, інші споживачі – 6%. 

Проінформував про основні напрямки Інвестиційної програми ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на 2022 – 2023 роки та очікувані результати від її реалізації. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А. взяти до відома. 

2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради погодити 

Інвестиційну програму ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2022 – 2023 роки (зі 

змінами).  

 

11. СЛУХАЛИ: Про розгляд річного плану виробництва, транспортування та 

постачання теплової енергії/надання послуг з постачання теплової енергії та 

постачання гарячої води на плановий період 12 місяців та Інвестиційної програми 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2023 – 2024 роки. 

 

Процай І.А., перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», ознайомив присутніх з основними завданнями 

Інвестиційної програми підприємства на 2023 – 2024 роки. 
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А. взяти до відома. 

2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради погодити 

річний план виробництва, транспортування та постачання теплової енергії/надання 

послуг з постачання теплової енергії та постачання гарячої води на плановий період    

12 місяців та Інвестиційну програму ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2023 –               

2024 роки.  

 

12. СЛУХАЛИ: Про стан ремонту автомобільних доріг загального користування 

державного значення у 2023 році та сприяння виділенню коштів обласного бюджету 

на виконання ремонтних робіт автомобільних доріг загального користування 

державного значення Полтавської області. 

 

Мягкохліб А.І., заступник начальника Служби відновлення та розвитку 

інфраструктури у Полтавській області, повідомив про те, що на балансі Служби 

відновлення та розвитку інфраструктури у Полтавській області (далі – Служба) 

станом на 25.07.2023 перебуває 1239,2 км автомобільних доріг загального 

користування державного значення. На їх ремонт та експлуатаційне утримання 

у 2023 році Державне агентство відновлення та розвитку інфраструктури 

України передбачило спрямувати 238,4 млн грн. На даний час підрядні 

організації виконали робіт на 225,7 млн грн, з яких: зимове утримання ‒  

130 млн грн, аварійний ремонт покриття ‒ 40 млн грн, штучні споруди ‒  

10 млн грн, безпека руху ‒ 5 млн грн, організація ГВК ‒ 6 млн грн. 

Профінансовано робіт на суму 177 млн грн у відповідності до помісячних 

надходжень. 

За інформацією Державного агентства відновлення та розвитку 

інфраструктури України фінансування робіт з експлуатаційного утримання 

знаходиться на рівні 66% від мінімальних потреб, тому Служба вимушена 

спрямовувати підрядні організації на виконання лише необхідних робіт на 

найбільш важливих транзитних маршрутах.  

Щодо доріг, які нещодавно передані на баланс Служби від ДП «Агентство 

місцевих доріг Полтавської області» з проєктами на поточний середній та 

капітальний ремонт, то вони частково знаходяться у незадовільному стані. У 

зв’язку із зміною балансоутримувача проєкти на поточний середній ремонт до 

реалізації не беруться, оскільки такий вид ремонту в Україні скасований. 

Проєкти на капітальний ремонт, за винятком автодороги Вирішальне- 

Залізняки-Комишня, запроектовані за старими нормативами. Вартість нового 

проєктуванння коштує орієнтовно 20 млн грн. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, стосовно освоєння 

коштів в процентному співвідношенні за І півріччя 2023 року. Наголосив, що 

автомобільні дороги Р-60, Р-42, Р-11, Н-12 знаходяться в непроїзному стані та 

висловив пропозицію щодо використання проєктної документації, розробленої 

на замовлення ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області», на 

автомобільні дороги, які передані на баланс Службі відновлення та розвитку 

інфраструктури у Полтавській області. 

Мірошніченко Л.В., заступник голови постійної комісії, висловила 

вдячність працівникам дорожнього господарства за їхню роботу. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника начальника Служби відновлення та розвитку 

інфраструктури у Полтавській області Мягкохліба А.І. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації розглянути 

можливість виділення з обласного бюджету коштів на виконання ремонтних робіт 

автомобільних доріг загального користування державного значення Полтавської 

області. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа щодо діяльності комунальних підприємств, 

підпорядкованих та підзвітних Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики обласної військової 

адміністрації. 

 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики обласної військової адміністрації, 

повідомив про те, що Обласне комунальне підприємство «Лабораторія 

контролю умов праці» з 2017 року припинило свою діяльність. Департамент 

неодноразово порушував питання щодо закриття підприємства. Термін дії 

трудового контракту з директором Чалик Оленою Володимирівною закінчився. 

Комунальне підприємство «Полтавська обласна агенція з 

енергоефективності» Полтавської обласної ради звіту про господарську 

діяльність та фінансовий стан не надає. Комунікація з керівником підприємства 

відсутня. 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, зазначила, що 

оскільки зазначені підприємства перебувають в оперативному управлінні 

Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-комунального 

господарства та енергетики обласної військової адміністрації, то питанням 

припинення діяльності підприємств шляхом ліквідації повинен займатися 

Департамент. 
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В обговорені питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної комісії, 

Копотун К.І., секретар постійної комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації Реви Е.В. та начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Направити Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації на доопрацювання питання щодо діяльності ОКП «Лабораторія умов 

праці» та КП «Полтавська обласна агенція з енергоефективності» Полтавської 

обласної ради. 

3. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації розробити 

алгоритм вирішення даного питання та внести на розгляд наступного засідання 

постійної комісії обласної ради з питань житлово-комунального господарства, 

енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Обласної програми «Питна вода Полтавщини» на 

2022 – 2026 роки у 2023 році. 

 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики обласної військової адміністрації, 

повідомив про те, що на виконання заходів обласної програми «Питна вода 

Полтавщини» на 2022 – 2026 роки територіальні громади та підприємства 

водопровідно-каналізаційного господарства надали пропозиції для формування 

переліку заходів у 2023 році.  

У зв’язку з відсутністю фінансування заходи, передбачені Програмою, не 

виконуються. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно механізму та умов 

співфінансування з бюджету територіальних громад. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання Обласної програми 

«Питна вода Полтавщини» на 2022 – 2026 роки та реалізацію визначених у ній заходів. 

 

15. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до Програми розвитку та 

підтримки Полтавського обласного комунального підприємства "Аеропорт-Полтава" 

на 2021 – 2023 роки». 

 

Лоскот С.С., начальник Управління інфраструктури Полтавської обласної 

військової адміністрації, зазначила, що проєкт рішення передбачає внесення 

змін до Програми в частині уточнення виконавців заходів Програми. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління інфраструктури Полтавської обласної 

військової адміністрації Лоскот С.С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації розробити 

відповідний проєкт рішення та внести його на розгляд обласної ради у встановленому 

порядку. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа КП ПОР «Полтававодоканал» щодо критичного 

стану підприємства. 

 

Третяк М.Ю., виконувач обов’язків генерального директора                                  

КП ПОР «Полтававодоканал», повідомив про те, що 29 червня поточного року 

НКРЕКП встановила економічно-обґрунтовані тарифи на централізоване 

водопостачання та водовідведення для КП ПОР «Полтававодоканал» на                    

2023 рік, але 03 липня 2023 року цю постанову було скасовано. Обсяг 

недоотриманого доходу через невстановлення тарифів на 2023 рік становить за 

січень-червень 2023 року 62,9 млн грн. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно механізму відшкодування 

різниці в тарифах. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Третяка М.Ю. взяти до відома. 

2. Доручити КП ПОР «Полтававодоканал» розробити відповідний проєкт 

рішення з цього питання та внести проєкт рішення на розгляд обласної ради у 

встановленому порядку. 

 

17. Різне. 

У «Різному» виступив Представник Уповноваженого Верховної Ради 

України з прав людини у Полтавській області Владислав Носенко з тезами 

щорічної доповіді Уповноваженого Верховної Ради України з прав людини про 

стан додержання та захисту прав і свобод людини і громадянина в Україні у 

2022 році, яку планується заслухати на найближчому засіданні сесії обласної 

ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії     Сергій БЄЛАШОВ 

 

 

Секретар постійної комісії     Костянтин КОПОТУН 


